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Tirsdag den 16. maj 2023 kl. 18.30-21.00 - afdeling Lundby  
 
Deltagere:  
Stephan, Kasper, Sara, Lene K. Kristine, Stinne, Lars, Lene A, Søren, Lina. 
 
Pkt. 1 – Afholdelse af årsmøde 
 
Formanden aflagde skolebestyrelsens beretning. 
Beretningen blev godkendt. 
Beretningen rundsendes via Aula til alle skolens forældre. 
 
Pkt. 2  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsorden og referat blev godkendt. 
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elevråd: 
Ungdomsklubben i Centerafdelingen har været i Legoland. 
Der er mange nye elever på vej ind i Centerafdelingen. 
Formand og næstformanden i elevrådet fra Centerafdelingen har været på besøg i Folketinget. 
Der afholdes en sommerfest for elever i Centerafdelingen med mange forskellige aktiviteter. 
Den 2. juni deltager Centerafdelingens fodboldhold i en turnering. 
Den 8. maj afholdtes en poolturnering i Centerafdelingen. 
 
Skolens ledelse: 
De skriftlige prøver for 9. årgang er afviklet både i almenskolen og Centerafdelingen. 
En kapacitetsundersøgelse er i gang på skoleområdet for at forberede, når børnene fra 
dagtilbud kommer ind i skolekonteksten. 
Der er afholdt forældremøder i FSFO.  
Skolens MED-udvalg har afgivet et svar på forvaltningens reduktionsforslag. Der skal afgives 
høringssvar efter sommerferien på kommunens besparelser på skoleområdet. 
D. 17. maj afholder 9. årgang sidste skoledag. Også i Centerafdelingen afholdes sidste skoledag 
samme dato både for eleverne i grupperne på 9. og 10. årgang. 
Næste skoleår er godt i gang med at blive planlagt både i Centerafdelingen og i almenskolen. 
I Centerafdelingen kommer flere nye elever; der skal også ansættes nye medarbejdere. 
Mange grupper og klasser er i denne tid afsted på Naturskolen. 
SoloFitness har donoreret 5000 kr. til Centerafdelingen; beløbet skal medvirke til elevernes 
bevægelse. 
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Medarbejderne: 
9. klassernes sidste skoledag er en stor dag ikke kun for de store elever, men også de yngre 
elever, som ser frem til dagen. 
SFO har været på ture ud af huset. 
Planlægningen af næste skoleår er godt i gang. Første udkast på skemaer er på vej. 
Også i Centerafdelingen er mange grupper på ture ud af huset. 
 
Formanden: 
Den 31. maj er arrangeret en stor fælles kommunal dag om ”Sammen om skolen”.  
 
Pkt. 4  
Opfølgning på samrådsmøde – de næste handlinger 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter eventuelle afledte handlinger fra 
samrådsmødet med udvalget. 
 
Taget til efterretning. 
 
Pkt. 5  
Skoledata for 2022-23                  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen orienteres om status vedrørende skoledata i 
relation til den kommunale udviklingssamtale.  
 
Skolebestyrelsen blev præsenteret for skoledata. 
For første gang er Tåsingeskolens overordnede data adskilt i almenskolen og Centerafdelingen.  
Prøvekaraktererne på 9. årgang skal sammenlignes med skoledistriktets socioøkonomiske tal 
for at kunne vurdere, om det er godt.  
De nationale test i matematik viser, at andelen af elever med gode resultater er steget. 
De nationale test i dansk viser, at andelen af elever med gode resultater er steget. 
National trivselsmåling for 4. – 9. klasse viser, at Tåsingeskolen samlet ligger rigtig fint.  
 
Pkt. 6  
Skoleudviklingssamtalens fokusområder - se bilag                 
Formålet med punktet er at bestyrelsen enten godkender eller kommenter 
skoleudviklingssamtalens fokusområder, som er aftalt mellem skolens ledelse og 
skoleforvaltningen.  
 
Skolebestyrelsen bakker op om de udvalgte fokuspunkter. 
 
Pkt. 7  
Skolesprog i et bestyrelsesperspektiv                 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter hvordan skolebestyrelsen perspektiv på 
princippet omkring skolesprog skal tage form.   
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Vi drøftede, at det er et værdiarbejde, som tager tid. Desuden berørte vi, at nudging er et 
omdrejningspunkt med arbejdet med skolesprog, hvor det handler om at opfordre mennesker 
til at handle på bestemte måder, uden at være belærende.  
Skobestyrelsen har via sit princip skabt et baggrundstæppe for indsatsen omkring skolesprog. 
 
Pkt. 8  
Ansøgning til UVM om en mere praktisk prøveform i matematik på 9. årgang.              
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen høres ifm. ansøgningen til UVM. 
 
I de seneste 6-7 år har Tåsingeskolen arbejdet med den åbne og undersøgende matematik i 
stedet for en matematik baseret på algoritmer. 
Den praktiske prøveform matcher Tåsingeskolens matematiksyn. 
Skolebestyrelsen bakker op om ansøgningen. 
 
Pkt. 9  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Årets sidste skolebestyrelsesmøde er den 7. juni kl. 18.  
 
 
 


